
 
 

Folketinget — Erhvervsudvalget 
Christiansborg, den 22. juni 2005 
 
 
 
 
 
 
Til 

udvalgets medlemmer og stedfortrædere. 
 
 
Retsudvalget inviterer Erhvervsudvalgets medlemmer til åbent samråd om 

fyrværkeriulykken i Seest 

Retsudvalget har 24. juni tre ministre i samråd om indsatsen vedr. fyrværkeri-
ulykken i Seest ved Kolding : økonomi- og erhvervsministeren, justitsministe-
ren og forsvarsministeren. 

Dagsordenen er vedlagt som bilag 1 og samrådsspørgsmålene som bilag 2. 

 

 

 

 

 
Med venlig hilsen 

Finn Skriver Frandsen, 
udvalgssekretær. 
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Bilag 1 

  

  

17/6 2005 

1. udgave 

      

Retsudvalget 

holder møde: 

fredag den 24. juni 2005, Kl. 10.00 
i værelse 2-080 
 (Bemærk mødetidspunkt og mødeværelse)     

Dagsorden: 
 

1.      Åbent samråd med økonomi- og erhvervsministeren, justitsministeren og forsvarsmi-
nisteren om samrådsspørgsmål X-Æ (Fyrværkeriulykken i Seest), jf. REU alm. del - 
samrådsspørgsmål X, Y, Z og Æ. 

2.      Eventuelt. 
 

* Note: Erhvervsudvalget og Forsvarsudvalget er inviteret til at deltage i samrådet. 
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     Bilag 2 
 

Samrådsspørgsmål. 

 

  

X.  Hos hvilken minister ligger ansvaret placeret for, at der i en sag som Seest- 
     ulykken, sker den nødvendige koordination, så det sikres, at alle relevante 
     elementer bliver inddraget? 
 
Y.  Hvorfor har politiet ikke foretaget en tværgående undersøgelse – hvorunder 
      Sikkerhedsstyrelsens  og Beredsskabsstyrelsens arbejde og vurderinger har  
      indgået? 
 
Z. Hvorfor har man valgt at fremlægge en rapport om Seest-ulykken, hvoraf 
      det bl.a. fremgår, at der ikke kan placeres ansvar og at ulykken må betragtes 
      som et hændeligt uheld, når sagen tilsyneladende ikke er endelig afklaret? 
      Tilsvarende ønskes det oplyst, hvorfor ministeren ikke har oplyst om, at der 
      fortsat pågår undersøgelser. 
 
Æ. Forsvarsministeren bedes oplyse om, hvornår og hvilke undersøgelser der 
      er iværksat for en klargøring af klassificering af raketterne, samt hvorfor dis- 
      se oplysninger ikke er tilgået politiet forud for færdiggørelsen af rapporten 
      om Seest-ulykken? 


